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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/23-01/23 
  URBROJ:  2170-1-03-00-23-8 
  Rijeka,  19. 05. 2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 2. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
2. sjednica VMO Grbci održana je 19.05.2023. godine (petak) s početkom u 17:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Katarina Matak Radoš, predsjednica VMO 

 Ivana Crnković, zamjenica predsjednice VMO  

 Vladimir Vuković, član VMO 

 Damir Mršić, član VMO 

 Zdenka Rački, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 1. sjednice VMO Grbci održane 26.04.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Grbci, gđa. Katarina Matak Radoš i predložila slijedeći 

 
 

DNEVNI RED 
 
1. Usvajanje prijedloga komunalnih prioriteta - malih komunalnih akcija MO Grbci za 2024. godinu 
2. Pripreme za realizaciju programskih aktivnosti Dani Mjesnog odbora i Birajmo najljepšu 

okućnicu 
3. Zahtjev za dostavom informacija radi uvida u Idejni projekt za građenje spoja Dražičke ulice s 

Ulicom Tina Ujevića i poziv na suradnju 
4. Tekuća prometna i komunalna problematika 
5. Razno 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednica VMO Grbci, gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o potrebi davanja prijedloga 
komunalnih prioriteta – malih komunalnih akcija MO Grbci za 2024. godinu. Prijedlozi komunalnih 
prioriteta šalju se na obradu nadležnom upravnom odjelu za komunalni sustav i promet, a konačno 
usvajaju po njihovoj obradi sukladno raspoloživim financijskim sredstvima. Na osnovu svih prihvatljivih 
prijedloga i u okviru raspoloživih financijskih sredstava Vijeće MO Grbci sastavit će listu komunalnih 
prioriteta za 2024. godinu koja će po konačnom usuglašavanju s Gradom činiti sastavni dio prijedloga 
Plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih odbora u 2024. godini. Plan 
usvaja Gradsko vijeće Grada Rijeke, u pravilu na sjednici koja se održava u prosincu. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave vijećnici su jednoglasno odlučili da se kao prijedlozi 
komunalnih prioriteta – malih komunalnih akcija MO Grbci za 2024. godinu pošalju prijedlozi 
kako slijedi: 
 

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv  Uris / prilozi Napomena 

1 
Nastavak uređenja i opremanja novog parka za 
pse u Dražičkoj ulici sjeverozapadno od kućnog 
broja 36 

uris 

Prijedlog VMO, 
nastavak usvojene 
stavke za 2023. 
godinu 

2 
Postava usporivača prometa u Primorskoj ulici 
između kućnih brojeva 16 i 22 

uris i jedna fotografija 

Prijedlog građana i 
VMO, neposredna 
blizina pješačkog 
prijelaza i dječjeg 
vrtića, prilog br. 1 i 
2 

3 
Uređenje parkirališta obilježavanjem parkirnih 
mjesta u Primorskoj ulici u blizini kućnog broja 
3C, iza autobusne stanice 

uris i dvije fotografije 
Prijedlog građana i 
VMO, prilog br. 2 

4 
Uređenje manje površine u Ulici Sušačko 
kastavskog odreda kod kućnih brojeva 15A i 
23A i iscrtavanje parkirnih linija 

uris i jedna fotografija 
Prijedlog VMO na 
temelju prijedloga 
građana 

5 
Proširenje javne rasvjete u Ulici Košićevac - 
postava jednog novog rasvjetnog tijela na 
postojećem stupu između kućnih brojeva 5 i 11 

uris i jedna fotografija Prijedlog VMO 

6 

Postava sigurnosnih stupića na spoju Dražičke i 
Dalmatinske ulice, Dražička ulica kod kućnog 
broja 23 kako bi se onemogućilo parkiranje 
vozila unutar raskrižja 

uris i jedna fotografija 
Prijedlog građana, 
prilog br. 3 

7 
Postava gredice-ogradice na maloj zelenoj 
površini u Ulici Marije Grbac kod kućnog broja 
26 

uris i jedna fotografija 

Prijedlog građana 
iz razloga 
učestalog 
korištenja 
predmetne 
površine za 
šetanje i vršenje 
nužde pasa 

8 

Postava jednog led svjetla na postojeći stup 
javne rasvjete koji bi dodatno naglasnio 
pješački prijelaz na spoju ulica Marije Grbac i 
Dražičke (Ulica Marije Grbac ispod kućnog 
broja 17) 

uris i jedna fotografija Prijedlog VMO 

9 

Postava jednog treptača s displeyom koji bi 
ukazivao na prekoračenje brzine vožnje i gdje 
bi pisalo "uspori" na prikladnoj lokaciji u 
Primorskoj ulici između kućnih brojeva 12 i 22 

uris i jedna fotografija Prijedlog VMO 

10 
Ličenje ograde u Ulici Marije Grbac u blizini 
kućnog broja 17 (neposredno iznad spoja 
Dražičke ulice i Ulice Marije Grbac) 

uris i jedna fotografija Prijedlog VMO 
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11 
Nastavak uređenja potpornog zida uz pokos i 
platoa u Primorskoj ulici jugozapadno od kućnih 
brojeva 3B i 3C 

uris 

Prijedlog VMO - 
nastavak na 
usvojenu stavku za 
2023. godinu 

 
AD 2 
 
Gđa. Matak Radoš s vijećnicima se osvrnula na planirane programske aktivnosti – organizaciju Dana 
Mjesnog odbora – paralelno s ovom aktivnosti i Sportskog programa te Birajmo najljepšu okućnicu. 
Prihvaćen je predloženi termin za organizaciju Dana Mjesnog odbora – subota, 03. lipanj u 
popodnevnim i predvečernjim satima (ovisno o vremenskim prilikama) dok bi se priprema i 
organizacija akcije Birajmo najljepšu okućnicu odradila tokom lipnja a završna svečanost organizirala 
bi se početkom srpnja na košarkaškom igralištu u blizini zgrade MO.  
 
Zaključak: Vijećnici su dogovorili okvirni plan realizacije ovih programskih aktivnosti te je 
sukladno iskazanim potrebama izvršena preraspodjela u Financijskom planu MO Grbci za 2023. 
godinu unutar planiranih programskih aktivnosti. U sklopu Dana Mjesnog odbora s pozicije 
PRO6258 – ostale usluge na poziciju PRO6257 - intelektualne i osobne usluge prebačen je cijeli 
planirani iznos od 331,81 eura. S pozicije PRO6260 – ostali nespomenuti rashodi poslovanja 
na poziciji PRO6257 – intelektualne i osobne usluge prebačen je iznos od 30,00 eura. U okviru 
Sportskog programa s pozicije PRO6260 – ostali nespomenuti rashodi poslovanja na poziciju 
PRO6259 – reprezentacija prebačen je iznos od 105,00 eura. 
 
AD 3 
 
Nakon kraće rasprave po temi Idejnog projekta za građenje spoja Dražičke ulice s Ulicom Tina Ujevića 
vijećnici su jednoglasno donijeli sljedeći: 
 
Zaključak: Upravnom odjelu za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo uputit će se dopis 
zamolbe za dostavom informacija radi uvida u Idejni projekt za građenje spoja Dražičke ulice s 
Ulicom Tina Ujevića. Ideja Vijeća je da se u narednom periodu organizira sastanak 
(predstavnika) MO Srdoči, MO Zamet i MO Gornji Zamet s MO Grbci na temu prometne 
problematike zapadnog dijela grada. 
 
AD 4 
  
4.1. Gđa. Matak Radoš i tajnik MO informirali su vijećnike kako je temeljem informacija zaprimljenih 
od strane građana od nadležnog Upravnog odjela za komunalni sustav i promet zatraženo službeno 
postupanje, tj. terenski izvid i provođenje mjera deatizacije radi primijećene pojave glodavaca u 
naselju.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.2. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike kako je nadležnima, TD Rijeka plus upućena zamolba 
za sanacijom velike udarne rupe u kolniku u Ulici Sušačko kastavskog odreda u blizini k.br. 23 i 2A.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.3. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike kako su temeljem ukazivanja građana na problematiku 
upravnom odjelu za komunalni sustav i promet te Hrvatskim cestama dostavljene informacije na temu 
nagnutog – potencijalno opasnog stabla koje se nalazi iznad zaobilaznice, čvora Diračje – Ulica 
Diračje, neposredno uz k.br. 75.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.4. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o prijedlogu Konobe “Ugor” te terenskom izvidu 
komunalnog redara zaduženog za prodručje MO Grbci na temu premještaja spremnika za komunalni 
otpad koji se trenutno nalaze u Dražičkoj ulici kod k.br. 4. Od naležnih je zamoljeno da se razmotri i 
realizira premještaj navedenih spremnika za komunalni otpad budući je mišljenje kako se trenutna 
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lokacija spremnika (pogotovo u zadnje vrijeme) pokazala suvišnom, tj. neefikasnom. Uz kratko 
obrazloženje prijedlog je dostavljen na razmatranje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.5. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o zaprimljenim upitima građana na temu košnje i 
orezivanja zelenila na području MO. Sve zaprimljene informacije dostavljene su nadležnom upravnom 
odjelu za komunalni sustav i promet. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 5 
 
Vijećnici su okvirno dogovorili kako bi se na Dan državnosti, 30. svibnja u ime MO Grbci na spomeniku 
poginulim braniteljima Domovinskog rata s područja Grbaca položio cvjetni aranžman i zapalile 
svijeće. Vrijeme polaganja vijenca dogovorit će se naknadno a financirat će se iz sredstava 
reprezentacije Vijeća. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
         Predsjednica VMO Grbci  
            Katarina Matak Radoš 

 


